
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-02-02, § 9 

 

 Tid Torsdagen den 2 februari 2012 kl 16.35 – 16.50 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 13 februari 2012 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Emilia Hagberg 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Emilia Hagberg (MP) vice ordföranden  

Bo Arkelsten (M)  

Annika Davidsson (M)  

Mark Klamberg (FP)  

Jonas Naddebo (C)  

Malte Sigemalm (S)  

Annika Ödebrink (S)  

Oskar Levin (S)  

Martin Hansson (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Peter Abelin (M)  för Daniel Valiollahi (M) 

Christoffer Kuckowski (M) för Datevig Mardirossian Lönn (M) 

  

Ersättare: 
 

Inga-Lill Larsson (M)  

Christer Svärd (M)  

Charlotta Schenholm (FP)  

Jesper Svensson (FP)  

Göran Oljeqvist (KD)  

Margareta Stavling (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Hanna Helsing (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Tobias Johansson (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Per Anders Hedkvist, Louise Bill, Åse Geschwind, Lars Jolérus, 

Ulla Ritzén, Anne Rådestad, Kristofer Tengliden och Lovisa Wassbäck samt 

personalföreträdaren Luis Lopez §§1-7 och biträdande borgarrådssekreteraren Martin 

Savén från roteln. 

 



  

 § 9 
Gångbro över Cederdalsgatan. Inriktningsbeslut 
Dnr T2011-420-04617 

 
Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden godkänner trafikkontorets utredning och 

 beslutar att redovisat förslag till gångbro över Cedersdalsgatan kan ligga till 

 grund för fördjupade studier av en ny bro. 

 

2 Trafik- och renhållningsnämnden uppdrar till trafikkontoret att återkomma till 

 nämnden för ett genomförandebeslut när förutsättningar finns för byggnation och 

 en finansiering av gångbron kan inrymmas inom kontorets budget. 

 
Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 15 november 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m.fl. (M), Mark Klamberg (FP), Jonas Naddebo 

 (C), vice ordföranden Emilia Hagberg m.fl. (MP) och Kajsa Stenfelt (V) föreslår 

 (se beslutet). 

 

2) Malte Sigemalm m.fl. (S) föreslår att nämnden beslutar enligt följande: 

 

Att nämnden i huvudsak godkänner kontorets yttrande 

Att nämnden ger förvaltningen i uppdrag att ompröva brons gestaltning så att 

den mjukare och smidigare smälter in i stadsbilden samt  

Att förvaltningen, utifrån stadsbilden, noga prövar en alternativ placering av 

bron  

Att det projekteras för cykelbana på bron 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från Ulla Hamilton m.fl. (M), Mark 

Klamberg (FP), Jonas Naddebo (C), Emilia Hagberg m.fl. (MP) och Kajsa Stenfelt 

(V). 

 
Reservation 

Malte Sigemalm m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Emilia Hagberg m.fl. (MP) enligt 

följande: 

 

Utformningen av bron över Cederdalsgatan behöver utvecklas. Vi ser gärna att 

bron utökas med cykelbana då cykling måste ses som ett prioriterat färdmedel. 

Det ska vara lätt och tryggt att ta sig fram med cykel. Cykelplanen har ännu inte 

presenterats för nämnden och vi har därmed inte fått någon redovisning av 

planerade cykelstråk i området. Vi anser också att brons gestaltning ska ses över. 

Det här är ett ur kulturhistoriskt perspektiv känsligt område och här passerar 

minst 58 000 fordon per dygn (år 2000). Bron bör därför även ges ett mer 



  

konstnärligt och vackrare uttryck som harmonierar med och knyter samman det 

gröna i Bellevue och vid Cederdalsgatan. Material som minskar 

koldioxidutsläpp bör övervägas, exempelvis kan inslag av trä användas för att 

binda in kol. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


